
Referat bestyrelsesmøde 30/5-2016 hos Kai 
Til stede: Bjarne, Michael, Lars, Henrik, Kai, Andreas 

1.       Planlægning af arbejdsdag lørdag 11/6 kl. 10.  

Opgaver: 

- Fældning af udgåede træer og udtyndting omkring bålplads og bålpladsen laves færdig 

- Fjerne elmaster der ligger i læhegnet. Bjarne vil hente dem med lastbilen ved lejlighed 

- Sløjfning af bålpladsen på overdrevet, Dan fjerner mindre sten derfra. Kai tager sækkevogn med 

til de større sten. 

- Køre jord i stier på overdrevet. Vi henter jord fra Andreas med trailer. 

- Nedskæring af grene hvor behov 

- Bestilling af sand. Kai undersøger hvor meget der er behov for og bestiller derefter 

- Bespisning, indkøb af pølser/øl/vand. Kai indkøber 

- Kai undersøger om gynger trænger til vedligeholdelse. 

2.       Skal der, som ellers tidligere besluttet, være mulighed for at aflevere private grene på overdrev 

i år, der ligger mange i forvejen? Vi beslutter at der ikke kan afleveres private grene i år, da der 

allerede ligger rigtig meget på overdrevet. 

3.       Vedligeholdelse/genopretning af fortove langs stamvejen og på stikveje. Det bliver rigtig dyrt 

at lægge fortovet om. Det kunne være godt at fjerne jord ca. 1 m til hver side på fortovet, men det 

vil skabe over 50m3 jord, så det bliver også dyrt. Det diskuteres også at sløjfe fortovet helt, men vi 

ved ikke om vi må det. Mange løsninger diskuteres, men vi finder ikke en god løsning på dette 

møde. Vi vil tænke over andre løsninger til næste møde. 

4.       Skal vi plante erstatningstræer langs stamvejen? Der er umíddelbart ikke behov, vi ser om det 

bliver nødvendigt senere, evt. henover vintersæsonen. 

5.       Status på bestilling af græsslåning på overdrev. Lasse er bestilt. 

6.       SMS løsningen er blevet noget dyrere, DKK 1.200,- om året plus forbrug. Skal vi holde fast i 

den eller evt. lave en facebookgruppe i stedet? Vi besutter at nedlægge SMS-løsningen og laver en 

facebookgruppe i stedet. Andreas har lavet en gruppe der hedder ”Stentoftens Grundejerforening”. 

Michael kontaker SMS leverandør for at nedlægge den. Andreas laver seddel til ophængning på 

opslagstavlen. 

7.       Er der nyt omkring sommerfesten? Michael spørger Lise om hun vil lave skilt. Udvalget er i 

fuld gang. Tilmeldingsfrist 8/8-16. 

8.       Evt. 

- Der har været mundlig henvendelse om henkastning af dyreinvolve på overdrevet. 

- Der har været mundlig henvendelse om parkering udenfor parkeringsareal i runder 2. 

- Hvis der kommer skriftlige henvendelser, vil vi kontakte vedkomne om at få det bragt iorden. 



- Kørsel på fællesarealer med store maskiner og lastbiler er forbudt. Bjarne vil lave en seddel til 

ophængning på opslagstavlen hvor der står at kørsel og parkering på fællesarealer ikke er tilladt. 

- Bjarne og Kai koordinerer at få slået mulvarper ihjel ved legepladsen 


